
Referat fra grøntrådsmøde mandag den 28-10-2024 

 

Til stede: Nana(7A), Bennie(7B), Anton(9A), Anton(9A) Frederik og Bjarke(9B) Christian(leder), 

Christian(pædagog) 

Fraværende: Janne(6B) 

 

1. Grøn rapport. 

Vi har fået det grønne flag igen efter at have sendt den grønne rapport indtil Grønskole, friluftrådet. Vi 

snakker om hvordan vi kan markere det. Måske kan vi sige det på skolens fødselsdag. Christian(pæd) 

snakker med Elina. Vi havde en snak om der er en lejlighed ved næste skoleår hvor det passer ind og kan 

markere at vi har fået det grønne flag. Vi tager det op på et møde til foråret.  

 

2. Fremtidige møder: 

 Christian, laver et udkast ud fra skolens kalender så det ligger før elevrådsmødet og på forskellige dage.  

3. Affaldssortering:  

Jeg holder et kort oplæg om affaldssortering også arbejder vi med hvordan vi skal sortere fra 1/1 2025. 

Vi havde en lang snak om Affaldssortering og lavede en brainstorm hvad vi kan gøre herpå skolen.  

Nye beholderen, Står overalt på skolen. Komme ud i klasserne og fortælle om det, Nye spande, Lave en 

quiz, Forskellige affaldsspande til forskellige lokaler. Bliver vores skraldespande i skolegården stående??  

Møde med Allan og Ole om hvordan vi skal sortere og hvem der tømmer.  

Lave skakter på skolen.  

Have tre affaldsspande i klassen, 1 til restaffald, 1 til mad og en til alt andet man tømmer i de forskellige 

beholdere.  

Måske 5 beholdere i hver klasse.  

Efter en lang snak kommer vi frem til at vi vil prøve at skrive til Brian fra Bofa om han havde lyst til at 

komme forbi og fortælle om affaldssorteringen på Bornholm til et af de kommende grønne møder.  

Man kan evt se dette klip fra tv2 Bornholm: 

https://play.tv2bornholm.dk/?area=specifikTV&serienavn=Nyheder&id=893811#893811 

4. Den grønne handleplan, Christian(pæd) foreslår vi rykker punktet til næste møde og gennem arbejder 

det. Frederik foreslår at vi måske har temaet affaldssortering som overordnet emne i dette skoleår.   

 

 

 



 

 

5. Evt. 

• Kan man evt få en fane på skolens hjemmeside hvor referater fra elevrådet og det grønne råd 

ligger. Christian(pæd) undersøger.  

• Skal alle fra det grønne råd med til det lille elevråd. Vi har en snak om hvem der skal med. Anton er 

med i forvejen som bestyrelsesrepræsentant så derfor forsætter han og han fortæller om det 

grønne råd til elevrådsmøderne. 

• Birgitta skal inviteres med til grønne møder. Hun er med i PU så derfor skal hun deltage som 

bindeled.  Christian(leder)tjekker op på det og kommer med en melding.  

• Christian(pæd) fortæller han har oprettet et Åase udvalg.   

• Der bliver spurgt indtil om orangeriet bliver åbnet op igen i frikvartererne som der gjorde sidste 

skole år. Christian(pæd) fortæller at det gør der. Der kommer en mail snarest.  


